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Voorafgaand aan de vergadering wordt een presentatie gegeven door Dennis Rijnbeek over RABO 
Clubsupport. Dennis Rijnbeek vertelde: ”Mocht je je club willen verduurzamen, meer sponsors willen 
werven of een veilig sportklimaat willen creëren dan.... Met Rabo ClubSupport Ondersteuning bieden 
we ondersteuning op maat om de ambities van jouw vereniging waar te maken. Elk jaar kun je als club 
deelnemen aan verschillende masterclasses en workshops. Ook kun je je club aanmelden voor een 
intensief traject, waarbij je 1-op-1 wordt begeleid door een expert op het gebied van bijvoorbeeld 
inclusie, verduurzamen of ledenbinding’. Voor de intensieve begeleiding is strikt formeel een RABO-
rekening verplicht maar neem gewoon contact op: dan gaat men kijken wat mogelijk is.” 
Contactgegevens zijn gedeeld in de presentatie en ook de contactgegevens van Ineke de Graaf die 
kan adviseren vanuit het bondsbureau. 
 
De PowerPoint is te vinden op de website van de KNAS onder het kopje Algemene Ledenvergadering 
najaar 2023: https://www.knas.nl/alv2023-2 
 
Er volgt een lunch en om half 1 opent de voorzitter, Leon Pijnappel, het formele deel van de 
vergadering.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.knas.nl/alv2023-2
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Opening 
De voorzitter heet alle aanwezigen welkom, de ere-leden, Anton Oskamp, Henk Kenter en Rob 
Wolthuis, de afgevaardigden van verenigingen, de commissieleden en ook degenen die online 
aanwezig zijn.  

1. Appel Nominaal 
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2. Mededelingen 
 
Het bestuurslid Breedtesport, Jan-Willem Lammers, krijgt het woord om de positieve ontwikkelingen 
toe te lichten: 

- Ledenaantal is hersteld na corona. 
- Plannen voor een vernieuwd meerjarenbeleidsplan. Op te stellen in 2024. 
- Heren degenteam sponsoractie heeft € 1.200 opgeleverd en ze hebben zilver behaald in 

Turkije. 
- Nieuwe kleding, eerste ronde is al uitgedeeld en voor de tweede ronde zal Ashley Ophorst de 

verspreiding hiervan verder oppakken. 
- Er is een aanhanger op het oog, om de stoffen lopers makkelijker bij toernooien te kunnen 

krijgen, zodat er niet steeds bussen gehuurd hoeven worden. 
- Meerdere teams actief bij het EK voor clubteams. 
- Bronzen medaille in Italië voor de cadetten heren degen. 
- Grote deelname aan het EK veteranen en vier deelnemers aan het WK veteranen, waaronder 

bestuurslid Ynet. 
- Livestream tijdens de NK Equipe. 
- Drie extra FIE-scheidsrechters die naar Nederland zijn geëmigreerd, deze worden bij de 

scheidsrechterscommissie betrokken om de scheidsrechters verder op te leiden, te 
begeleiden en te coachen. 

- Ashley Ophorst is op het bondsbureau aangesteld als extra ondersteuning van Teun en 
uitvoerende handen. 

- Persoonlijke resultaten: 
Hans Rijsenbrij heeft een bronzen medaille behaald op het EK Veteranen floret V3. 
Aleh Pimeneau heeft een bronzen medaille behaald op het EK Veteranen sabel V3. 
Marleen Buitenhuis was zestiende op het EK U23 en heeft goede resultaten behaald op de 
satelliet wereldbeker. 
Michael Dijkstra heeft de top 16 behaald op het EK Cadetten. 
Goud en Zilver op satelliet wereldbeker voor Tristan en Rafel Tulen. 
Goud voor Tristan op de European Games. 
Brons voor Tristan in Turkije. 
Achtste plaats voor David van Nuenen op het EK en een 25e plaats op het WK. 
Michael Dijkstra in de top 16 bij het EK Cadetten. 

 
Dhr. Kenter – S.V. Treville – geeft aan dat zij als vereniging de ervaring hebben dat de stoffen lopers 
slecht bestand zijn om degen op te schermen. Er zaten hierna putten in de lopers. Er wordt bedankt 
voor de waarschuwing.  
 
De voorzitter ligt de mededelingen verder toe:  

- Meer continuïteit in de wedstrijdkalender door de WOR-commissie, nieuwe lopers zijn binnen 
(dank aan Evert Jan voor zijn rol hierin). 

- Opleiding trainer-coach drie wordt momenteel in Arnhem gegeven, investeren in 
toekomstbestendigheid van de opleiding en onlangs begonnen met Flowsparks (e-learning 
gemaakt in Eindhoven en NOC*NSF werkt al met twaalf bonden aan dit programma). Het is 
ook het doel om de sport generieke trainingen vanuit NOC*NSF te integreren, zodat de KNAS 
zich kan concentreren op het sporttechnische gedeelte. 

- We doen mee aan veel EFC-programma’s. Vorig jaar is er een nieuwe voorzitter gekomen, 
namelijk dhr. Scarso . Deze persoon stimuleert de verbinding tussen bonden in Europa en 
lanceert allerlei programma’s die een land organiseert en hier worden mensen voor 
uitgenodigd. De KNAS heeft hier ook al aantal deelnemers, Daniel Nivard, Matthijs de Vries 
en Christian Jelders, naartoe mogen sturen voor een trainers bijscholing. 

- De FIE organiseert een opleiding in Boedapest voor ongeveer 3 maanden, Rudolf Francis 
gaat hier voor Degen naartoe, Quinton Faas voor Sabel en Eyad Said is hiervoor benaderd 
voor Floret. Dit is een aanvulling op het huidige aanbod om verder te gaan in de training 
carrière.  

- Subsidie voor Sportakkoord 2: Ineke de Graaf, medewerker van de NTTB, vanuit 
verenigingsontwikkeling zal hier het aanspreekpunt voor zijn en de voorzitter hoopt dat de 
verenigingen hier veel gebruik van zullen gaan maken.   
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In Memoriam 
Dhr. Henk Biever is overleden. Hij was regiobestuurder in Zuid-Holland en heeft altijd veel inzet 
getoond als bestuurslid van sv De Vrijbuiters. Er is een minuut stilte gehouden.  
 
Bedankje 
Evert Jan Smit wordt bedankt voor al zijn inzet voor de schermsport en er worden bloemen 
overhandigd.  

3. Ingekomen post 
 
Er is geen ingekomen post.  
 
Dhr. Oskamp vraagt naar een brief van dhr. Nivard die betrekking heeft over de beslissing over 
buitenlanders op NK. De voorzitter geeft aan dat deze brief in augustus al is binnengekomen en 
hierop gereageerd is. Dhr. Oskamp geeft aan dat dhr. Nivard hier geen reactie op heeft gehad, de 
voorzitter maakt hier een notitie van en zal dit na de vergadering verder uitzoeken.  

4. Vaststellen agenda 
 
De agenda wordt in stemming gebracht.  
Stemming: 
Er zijn geen tegenstemmers en de ALV gaat unaniem akkoord met de voorgestelde agenda.  

5. Verslag ALV 2023-1 
 
Mevr. Fens – S.V. Pallas – vraagt naar een zin op pagina zes, punt twee welke niet is afgemaakt. Het 
gaat om de zin: “NOC*NSF heeft de sportagenda tot 2032 gepubliceerd, de KNAS gaat kijken op 
welke manier wij daar..". De directeur vult de missende zin aan, namelijk: “op welke manier wij daar op 
kunnen aanhaken”.  
 
Het verslag wordt mét deze aanvulling, in stemming gebracht.  
Stemming: 
Er zijn geen tegenstemmers en de vergadering gaat unaniem akkoord met het verslag.  

6. Financiële trend 2023 
 
De penningmeester neemt het woord en licht de exploitatie van de KNAS toe aan de hand van de 
presentatie. Met ‘trend’ wordt de verwachte ontwikkeling voor 2023 bedoeld.  

- De totale kosten voor subsidies zijn hoger geworden vanwege de aangeschafte 
trainingspakken, gesponsord door dhr. Shahram.  

- NK-senioren is duurder geworden. Vorig jaar subsidie gehad en dit jaar niet. NK-Equipe is 
duurder geworden dan in het budget, maar wel een grotere finale georganiseerd met media-
aandacht.  

- Geen kosten aan de website dit jaar. 
- Topsport totaal forse stijging, maar dat komt door de trainingspakken. Die worden gesponsord, 

dus heeft dit verder geen impact op het totaalplaatje.  
 
Dhr. van Dam – Zaal Amsterdam Zuid – vraagt zich af over hoeveel jaar terug de trend betrekking 
heeft.  De penningmeester geeft aan dat de trend de begroting is aangepast met de informatie die wij 
nu hebben gehad in de afgelopen twaalf maanden.  

7. Jaarplan 2024 
 
De voorzitter geeft aan dat het jaarplan voorafgaand aan de ALV bij de stukken is geplaatst.  
De hoofdpunten worden verder toegelicht: 

- Scheidsrechterbegeleiding, hier komt meer begeleiding voor scheidsrechters, zoals eerder al 
is vermeld (de FIE-scheidsrechters).  
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- Topsport olympische spelen, het heren degen team heeft de ambitie om deel te nemen aan de 
olympische spelen. Het heren degen team wordt hierbij ook ondersteund via diverse 
manieren.   

- Vernieuwing wedstrijdorganisatie – Daniel Nivard en Alexander Moraru hebben een plan 
geschreven om een wedstrijdpiramide te definiëren, waarbij het van een beginnerswedstrijd 
tot aan een internationale deelname in kaart is gebracht. Waar stroom je in en waar kan je 
naartoe groeien. Ook veel ideeën om hier de scheidsrechters opleiding dan langs te gaan 
leggen en de coaching opleiding.   

- Compliance en integriteit, hier wordt in Nederland momenteel veel over gesproken met veel 
bijbehorende regels. De KNAS is druk bezig om aan de wetgeving hierover te voldoen en 
voldoende aandacht te besteden aan integriteit met daarbij ook een vertrouwenspersoon 
binnen de bond. Vanuit NOC*NSF is Wouter Ypma aangesteld als integriteitsmanager op het 
bondsbureau, maar hier komt de directeur later nog op terug. 

- Flowsparks, dit is een nieuw programma waarvoor de eerste stap is gezet om dit in gebruik te 
nemen en ook breder te kijken wat voor sport generieke opleidingen er beschikbaar zijn. 

 
Erelid Anton geeft aan dat hij het heeft gelezen en het jaarplan heel leesbaar vond. Hij geeft aan dat 
hij een foutje ontdekt heeft. Namelijk dat er 3.000 euro voor het filmpje is genoteerd, terwijl er maar 
2000 euro is afgesproken. De voorzitter bedankt voor deze opmerking en geeft aan dit na te gaan 
kijken.  
 
Het jaarplan wordt in stemming gebracht.  
Stemming:  
De vergadering geeft unaniem akkoord op het uitvoeren van dit jaarplan 2024.  

8. Begroting 2024 
 
De penningmeester krijgt het woord om de begroting 2024 verder toe te lichten aan de hand van het 
overzicht op de presentatie.  
Belangrijkste punten: 

- De contributie wordt geïndexeerd met het prijsindexcijfer van het voorafgaande kalenderjaar 
(2022, 10%). De contributie wordt, conform het besluit van de vorige ALV, voor de U23 
categorie op het jeugdtarief gehouden.  

- De Subsidies in 2024 zijn lager omdat er geen sponsoring is van Sharam.   
- De algemene kosten gaan omhoog. De besteding van de 50K, restant van de afspraken 

hierover. De kosten van de organisatie gaan omhoog door de inflatie. 
- De accountant kosten gaan omhoog vanwege een nieuwe accountant, het precieze bedrag is 

nog niet bekend. Ook de salariskosten gaan vanwege de inflatie omhoog.  
- Kosten voor de breedtesport gaan voornamelijk omhoog door opleidingen.  
- Bij sportparticipatie gaat er extra geld naar verenigingsondersteuning. 
- Bij wedstrijdsport gaan de kosten ook omhoog, dit komt omdat er dit jaar geen Vet Cup was. 

Volgend jaar is er wel weer een Vet Cup en daarvoor is budget vrijgemaakt.  
- Communicatie blijft gelijk. 
- De totale kosten voor topsport gaan omlaag, omdat we dit jaar de trainingspakken hadden en 

volgend jaar niet meer.  
- Verder is topsport vergelijkbaar met de trend. 
- NTC-degen stage gaat ook omlaag, dit jaar was er een factuur van NOC*NSF voor de huur en 

deze zal er aankomend jaar niet zijn.  
- De Olympische Spelen brengen extra kosten met zich mee, maar deze zullen lager uitvallen 

omdat deze in Europa zijn. 
- Er is ook nog een promotie fee voor de JPT 
- Kosten begroot voor vernieuwing van de website.  

 
De voorzitter neemt het woord terug en vraagt of hier vragen over zijn en er zijn geen vragen.  
 
Op de site is een aanbeveling vanuit de financiële commissie gepubliceerd. De directeur vraagt of ze 
deze zelf willen toelichten.  
Dhr. Edridge - lid financiële commissie – geeft aan dat het er allemaal keurig uit ziet net zoals de 
voorgaande jaren. De complimenten zijn voor de penningmeester die het goed voor elkaar heeft. 
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De voorzitter vult aan dat dhr. Laschek nieuw lid is van de financiële commissie. 
 
Stemming: 
De vergadering gaat akkoord met de begroting. Bij algemene stemming is de begroting voor 2024 
aangenomen.  

9. Vaststellen contributie 
 
De contributie wordt verhoogd met het indexeringscijfer van 2022, te weten 10%. De nieuwe 
contributiebedragen worden dan € 69,60 voor senioren en € 34,80 voor jeugd. 
Junioren leeftijd wordt opgetrokken worden tot en met 22 jaar, zodat de studenten hier ook nog onder 
vallen. Omdat dit uitgevoerd is conform de statuten is geen besluit van de ALV nodig. 

10. Deelname NK’s door niet-Nederlanders 
 
Dhr. Kenter – sv Treville – merkt op dat in het originele stuk staat dat er alleen gestemd gaat worden 
voor de NK Senioren en in dit stuk ook voor de NK Equipe en NJK.  
 
De voorzitter geeft aan dat het hoofzakelijk gaat om het NK-senioren, maar geeft vervolgens het 
woord aan bestuurslid Breedtesport die deze stemming zal gaan begeleiden.  
 
Het bestuurslid breedtesport stelt voor om eerst te stemmen over welke NK’s het gaat en maakt daarin 
het onderscheid tussen alleen het NK Senioren of alle NK’s.  
 
Mevr. Hofman – S.V. Scaramouche – vraagt of er een onderscheid gemaakt kan worden tussen 
junioren en senioren als we nu voor alle NK’s gaan stemmen. De directeur geeft aan dat als het voor 
alle NK’s is, dit voor alle NK’s is en er dus geen onderscheid gemaakt zal worden. Als we besluiten dat 
het over het NK-senioren gaan, zal het alleen hiertoe beperkt blijven. Dit geldt dan wel voor alle 
deelnemers, dus ook als junioren meedoen aan het NK Senioren.  
 
Dhr. Edridge – SV AEW & lid Financiele commissie: verwacht dat er gedoe komt als je alleen voor 
senioren gaat, omdat je dan niet alle groepen gelijk behandeld.  
 
Dhr. D Waal – Holland Schermen – vraagt of de andere NK’s dan ongewijzigd blijven. Het bestuurslid 
breedtesport bevestigd dat dit het geval is als er vandaag alleen over het NK-senioren gestemd wordt.  
 
Dhr. Kenter – S.V. Treville – heeft een opmerking over het NK Equipe en vraagt of je daar dan wel met 
vier buitenlanders mee mag doen. De voorzitter ligt kort toe dat de aanleiding voor deze stemming is 
dat er bij de NK-senioren bezwaar is gemaakt dat er buitenlanders Nederlands kampioen kunnen 
worden. Er wordt een voorbeeld genoemd waarbij een buitenlandse student die hier in Nederland voor 
een paar maanden studeert in die tijd dan ook Nederlands kampioen zou kunnen worden. De 
directeur vult hierop aan dat het gaat om de titel die voor veel mensen belangrijk is, maar bij de NK-
senioren ook om de punten die voor Nederlandse sporters belangrijk zijn voor de ranglijst. Bij de NK 
Equipe zou de titel wel een issue zijn, maar daar leveren de punten verder geen probleem. Alleen een 
mogelijke afvaardiging voor een Europa-cup zou daar afhankelijk van kunnen zijn.  
 
Dhr. Van Dam – Zaal Amsterdam Zuid – wil een punt maken dat deze keuze sterk bepaald wordt door 
wat de KNAS met het NK beoogd. Dhr. Van Dam vraagt zich hardop af of ze een kampioen beogen of 
vinden ze het belangrijk om een Nederlander kampioen te laten worden om die te kunnen afvaardigen 
(het gaat vaak om punten die verdiend kunnen worden op de NK’s). Als het gaat om de laatste 
opmerking dan speelt het volgens dhr. Van Dam niet alleen bij de senioren, maar ook bij de veteranen. 
Het gaat dan voornamelijk om het te behalen aantal punten om in het buitenland te kunnen 
deelnemen.  
 
Het bestuurslid breedtesport geeft hierbij een kleine correctie dat het niet gaat om ze bij de KNAS, 
maar over we. 
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Mevr. Fens  - S.V. Pallas – denkt dat we hier de verkeerde discussie gaan volgen, er worden nl twee 
dingen door elkaar gehaald. Aan de ene kant gaat het om de titel “Nederlands Kampioen”, aan de 
andere kant om de punten die kunnen worden verdiend voor de ranglijst, die relevant is voor 
kwalificatie voor wereldbekers en titeltoernooien. Dat maakt voor mevr. Fens de stemming ook anders 
aangezien het om een hele andere discussie gaat.  
 
Dhr. Wolthuis – erelid – geeft aan dat dit gaat om een hele oude discussie, vroeger waren er 
vluchtelingen uit Hongarije die mochten toen niet meedoen, omdat als je meedoet aan NK je de beste 
Nederlandse schermer kon worden en dit kan alleen met een Nederlands paspoort. Nu is er een 
andere discussie gaande vanwege de vele buitenlandse studenten die kortstondig in Nederland zijn. 
Als voorbeeld: een tijdje geleden Italiaan Nederlands kampioen geworden en inmiddels is hij niet meer 
in Nederland. Hij zou graag ervoor willen pleiten dat je de Nederlandse Kampioenschappen houdt 
onder Nederlandse schermers. Iemand zonder Nederlands paspoort kan dan niet meedoen en dit 
geldt dan voor alle NK’s. Vraagt ook om te kijken naar wat ze in het buitenland hier over doen. 
Meerdere antwoorden hierop dat dit reeds is gedaan.  
 
Dhr. Reesink – Schermclub Den Bosch – geeft aan dat hij inmiddels in verwarring verkeerd. 
Aangezien hij een volmacht heeft opgehaald om een stemming te doen voor alle vier de NK’s. Intern is 
er op de club wat discussie over de Equipe geweest. Hij vraagt verduidelijking of dit betekent dat als 
we nu alleen voor de NK Senioren stemmen, dat er dan voor de andere drie de NK’s niks veranderd of 
dat hier in een aparte ALV opnieuw over gestemd gaat worden.  
 
De directeur geeft aan dat dit een terechte vraag is en dat het voorstel wat er nu ligt gaat over alle 
NK’s, waarbij er geen onderscheid is in leeftijdscategorieën. Mocht de ALV het hier niet mee eens zijn, 
kan er altijd in een volgend ALV een voorstel worden ingebracht om dit per NK te gaan bepalen. Voor 
nu zou het advies van de directeur zijn om het volgens deze manier te houden.  
 
Het bestuurslid topsport vult hierbij aan dat het volgens haar onduidelijk wordt als je nu alleen voor de 
NK Senioren kiest en over een jaar pas voor de rest.  
 
Het bestuurslid breedtesport vat kort samen dat er nu drie opties zijn, namelijk: Nu stemmen om 
tijdens de volgende ALV dit agenda punt te behandelen, alleen het NK Senioren vandaag te doen of te 
stemmen voor alle NK’s.   
 
Dhr. Abbink – de Drie Musketiers – geeft aan dat hij vindt dat de directeur gelijk heeft en dat punt twee 
eigenlijk niet kan, omdat er een stuk rondgestuurd is en daarover gestemd kan worden en niet over 
een ander punt.  
 
Het bestuurslid breedtesport reageert hierop dat het dan of uitstellen wordt of alle vier de NK’s 
behandeld worden.  
 
Stemming:  
De meerderheid van de ALV kies ervoor om alle vier de NK’s nu te behandelen zoals van tevoren 
voorgesteld.    
 
Het bestuurslid breedtesport vraagt om te besluiten over de manier van stemming: mondeling of via 
een briefje (geheime stemming) en licht deze opties verder toe.  
 
Dhr. Kenter – S.V. Treville – attendeert het probleem bij het stemmen over 3 en 4 wie dit gaat 
controleren. Het bestuurslid vraagt om deze vraag uit te stellen tot we bij dit punt komen, omdat het op 
dit moment over de stemwijze gaat.  
 
Dhr. Oskamp heeft wat kritiek op de stemwijze en vraagt om verduidelijking.  
 
Het bestuurslid breedtesport geeft een toelicht dat het hierbij gaat om het wel/niet in het geheim willen 
stemmen door middel van briefjes of mondeling waarbij iedereen dit kan horen.   
 
Er volgt een korte discussie over de manier waarop er gestemd moet worden en in hoeveel rondes. 
Dhr. Edridge van S.V. A.E.W. geeft aan dat er volgens hem gestemd moet worden of 1-2 of 3-4. Dit 
wordt op deze manier gehanteerd en aangezien er minimaal één iemand is die in het geheim wil 
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stemmen besluit het bestuurslid breedtesport dat de stemming in het geheim zal plaatsvinden via de 
briefjes. De briefjes worden uitgedeeld en wordt gevraagd of er nog inhoudelijke vragen zijn.  
 
Mevr. Hofman - Scaramouche – geeft aan dat als je kiest voor mensen met vluchtelingenstatus, je 
moet opletten dat je binnen Europa vrij kan wonen en werken en er dus mensen zijn die langdurig hier 
wonen.  
 
Dhr. Abbink – de Drie Musketiers stelt nog een vraag over het puntensysteem in relatie tot 
buitenlandse spelers en de voorzitter geeft hier een korte reactie op.   
 
Het bestuurslid breedtesport geeft aan dat hij de heren Wolthuis, Lascheken en Plantinga bereid heeft 
gevonden om het stembureau te vormen. Hier stemt de ALV mee in en Tessa komt de stembriefjes bij 
iedereen ophalen. De vergadering wordt geschorst voor 10 minuten om deze telling te kunnen doen.   
 
Het bestuurslid breedtesport vraagt iedereen om weer plaats te nemen en vraagt de voorzitter van het 
stembureau om de uitslag.  
 
Stemming 1e ronde: 
Voor optie 1 of 2 zijn 906 stemmen en voor optie 3 of 4 zijn 277 stemmen. Hiermee wordt 
geconcludeerd dat er gestemd gaat worden voor optie 1 (Handhaven van het huidige beleid) of 2 
(Aanpassen van de duur van het verblijf in Nederland van 3 maanden naar 2 jaar) in ronde 2.  
 
Het bestuurslid breedtesport vraagt of er nog inhoudelijke vragen zijn voorafgaand aan deze 
stemming.  
  
Dhr. Kenter - S.V. Treville – vraagt wie er gaat controleren of degene uit het buitenland in die periode 
in Nederland woont. Hij heeft begrepen dat drie maanden al gok is om te controleren en twee jaar 
onmogelijk is.   
 
Dhr. Noomen – S.V. Pallos – stelt voor om het moment van inschrijving bij de KNAS aan te nemen, 
zodat je kunt zien of die 3 maanden is of 2 jaar. 
 
Dhr. Kenter vraagt of het klopt dat elke buitenlander dan een half jaar van tevoren kan inschrijven en 
dan mee kan doen. Dit wordt beaamd dat dit correct is.  
 
Bestuurslid topsport licht toe dat je met betrekking tot het handhaven uit kan gaan van de eerlijkheid 
en mensen weten wie wel/niet in Nederland is. Mochten hier vragen over komen kunnen mensen zich 
melden bij het wedstrijdbureau of bij de KNAS en kan er volgens om bewijs van inschrijving in het 
register gevraagd worden.  
 
Dhr. Oskamp geeft aan dat het ook belangrijk is om in Onze Relaties de aanduiding van nationaliteit 
goed te hebben staan.   
 
Dhr. Noomen – S.V. Pallos – geeft aan dat de nationaliteit sinds 2009 bij inschrijving gevraagd wordt. 
 
Dhr. Oskamp merkt op dat hij dit eventueel met terugwerkende kracht voor aantal mensen nog zal 
moeten herstellen. Verder geeft hij aan dat als je al inschrijfbureau een buitenlander op lijst ziet staan, 
dat je dan kunt vragen om een bewijs van inschrijving bij de gemeente. De eerste stap is een goede 
registratie in de ledenadministratie. Dhr. Oskamp geeft ook nog aan dat hij het erg jammer vindt dat 
niet de optie is meegenomen om het huidige te handhaven met de wijziging daarbij dat de 
Nederlander die het hoogst eindigt in het toernooi de Nederlandse titel krijgt. Hij begrijpt niet waarom 
het bestuur deze optie niet wilde toevoegen.  
 
Dhr. Kenter – S.V. Treville – geeft aan dat dat komt omdat de Italiaan die net genoemd is ook al 
Nederlanders heeft verslagen in de achtste of kwartfinale die mogelijk ook anders verder hadden 
kunnen komen. Dan blijft het, competitievervalsing.  
 
De directeur geeft dhr. Oskamp aan dat het hem vrijstaat om een dergelijk verzoek bij een volgende 
ALV in te brengen.  
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Het bestuurslid breedtesport geeft aan dat de briefjes zullen worden opgehaald voor een nieuwe 
stemming, waarbij benadrukt wordt dat er alleen gekozen kan worden voor optie 1 of 2. Er wordt 
bevestigd dat de tas met stembriefjes van de vorige stemming leeg is, zodat deze weer gebruikt kan 
worden om de nieuwe briefjes op te halen. De vergadering zal voor vijf minuten geschorst worden.  
 
Stemming 2: 
De voorzitter van het stembureau krijgt het woord en geeft aan dat er 427 stemmen zijn voor optie 1 
en 756 stemmen zijn voor optie 2. Het bestuurslid breedtesport licht toe dat dit betekent dat er in twee 
stemrondes een voorstel is aangenomen om bij alle vier de NK’s de verblijfsduur van buitenlanders in 
Nederland aan te passen van 3 maanden naar 2 jaar. Dit zal ingaan per 1 september 2024.  

11. Integriteit (topsportcultuur, VOG’s, VCP’s, gedragsregels) 
 
De directeur neemt het woord over voor het stuk over integriteit, binnen de sport is dit een belangrijk 
thema en er al vaak over gesproken is in de afgelopen tijd. Zoals bijvoorbeeld de minimale 
kwaliteitseisen (MKE) en de code goed sportbestuur. Het is een onderwerp/thema wat veel aandacht 
vergt en wat ons als bond bezighoudt, maar wat jullie als vereniging ook bezig zou moeten houden. 
Het gevoel heerst dat dit al de goede kant op gaat, maar er nog veel ruimte voor verbetering is.  
Er is een subsidieaanvraag gedaan bij NOC-NSF en de hand hiervan zijn een aantal uren toegekend 
voor een nieuwe integriteitsmanager – Wouter Ypma, hij is nu een paar maanden actief hier op de 
Kelvinbaan voor een aantal bonden. Hij zal hulp bieden bij alle zaken die wij als bond en jullie als 
vereniging goed moeten regelen.  
 
Een aantal belangrijke punten zijn: 

- Trainingen integriteit voor Topsport (ism FBT, DBT en SBT). Hierin wordt de basis 
meegegeven over Doping, Matchfixing, Grensoverschrijdend Gedrag.  

- Campagne Basiseigenschappen Sociale Veiligheid (gaat eind November van start). 
- Aangescherpte Minimale Kwaliteitseisen NOC*NSF: o.m. Topsportstatuut en regeling 

Atletencommissie.  
 
Daarnaast: deelname KNAS aan Topsport Cultuuronderzoek (Kenniscentrum Sport en Bewegen, 
Verinorm i.o.v. Ministerie van VWS) 
 
De basis is de code goed sportbestuur, zie de link in de PowerPoint-presentatie. Tip voor verenigingen 
om deze goed door te nemen.  
 
De directeur benadrukt nogmaals het belang dat we dit met zijn allen goed op orde hebben, zodat we 
vervelende situaties in de toekomst kunnen voorkomen. De directeur kan over dit onderwerp ook apart 
nog aangesproken worden, ook dhr. Wouter Ypma kan hiervoor benaderd worden om hier een nader 
gesprek over te hebben.  
Er is een vertrouwenspersoon bij de KNAS, zelfde als bij de NTTB. Naar aanleiding van een vraag van 
de directeur geeft een deel van de verenigingen aan zelf een vertrouwenscontactpersoon te hebben 
en deels verwijst naar degene via de KNAS. Vanaf 70 leden is het aan te raden om er zelf een aan te 
stellen.  
 
De voorzitter bedankt voor deze toelichting op dit onderwerp.   

12. Samenstelling bestuur 
 
De voorzitter geeft een toelichting op het huidige bestuur, met daarbij drie belangrijke punten: 

- Klein bestuur. 
- Meer verantwoordelijkheid bij de commissies en de begeleidingsteams. 
- Secretaris en 1 extra algemeen bestuurslid zijn echt nodig. 

 
De voorzitter doet een oproep om om je heen te kijken naar mogelijke geschikte kandidaten en vraagt 
aan verenigingen om zich af te vragen of je zelf interesse hebt in één van deze functies en hiermee 
een bijdrage te kunnen leveren aan onze schermsport.  
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13. Rondvraag 
 
Dhr. Smit – lid van de materiaalcommissie – geeft aan dat er lopers aangeschaft zijn, uit het 50k 
project, en er is een stellage gemaakt, waardoor deze vervoerd kunnen worden in een aanhanger. 
Prijzen zijn opgevraagd bij de directeur. De vraag is of hier verder naar gekeken kan worden. De 
voorzitter geeft aan dat het bestuur hier binnenkort over gaat beslissen en er een besluit volgt, waarbij 
dhr. Smit meegenomen zal worden in dit besluit.  
 
De penningmeester geeft aan dat het bijna het einde van het jaar is en vraagt aandacht voor het tijdig 
insturen van declaratie en facturen uiterlijk voor 1 januari 2024.  
 
De voorzitter vraagt aandacht voor het op orde brengen van de gegevens (e-mailadressen, 
bestuursleden etc.) van verenigingen in Onze Relaties, meld je leden tijdig af indien van toepassing en 
mocht je vragen/onduidelijkheden hebben over Onze Relaties kun je hiervoor bij de directeur terecht. 
Medio volgend jaar zal er een nieuwe website geïntroduceerd worden, de verenigingen zullen hiervan 
op de hoogte gebracht worden als dit zover is.  

14. Sluiting 
 
De voorzitter dankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering om 14:30. 
 
Het bestuurslid topsport sluit nog af met een persoonlijk woord aan Tessa en bedankt haar voor het 
maken van de notulen van deze ALV.   
 
De presentatie van de ALV en van Dennis Rijnbeek zullen op de site beschikbaar gesteld worden. 
Update: deze zijn op de site te vinden onder het kopje ALV 2023-2.  

 

 


